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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:789 Kunskapen om afrikansk svinpest 

Sverige har kommit långt vad gäller myndigheters förebyggande arbete vid ett 
eventuellt utbrott av afrikansk svinpest i Sverige. Det är bra och viktigt att 
myndigheterna har tagit frågan om svinpesten på största allvar då ett eventuellt 
utbrott skulle få förödande konsekvenser för våra svinbönder runt om i landet. 

Afrikansk svinpest är väl känt bland näringen men det saknas fortfarande ett 
förebyggande arbete vad gäller upplysning om situationen och utbredningen. I 
exempelvis Baltikum är afrikansk svinpest vanligt förekommande, och smittan 
är lätt att föra med sig om man inte är noga med att tvätta både skor och däck 
på hemvägen. Nu har även uppgifter kommit om att smittan upptäckts 12 
kilometer från tyska gränsen. Skulle Tyskland, som är Europas största exportör 
av svinkött, drabbas kommer situationen att förvärras avsevärt. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att upplysa och öka kunskapen 
om afrikansk svinpest och dess risker? 

………………………………………

John Widegren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-22
Besvaras senast
2020-01-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


